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MAANMITTARIKILTA RY

HALLITUKSEN KOKOUS 22/2022

Aika: 23.5.2022 klo 16.00

Paikka: Konetalo 101 ja Zoom-etäkokous

Paikalla:

Jesper Winogradow

Tuuli Inkinen

Aatu Jäntti

Daniel Guzman Monet

Elli Vainio-Mattila

Joel Leppänen

Joona Lipponen

Juuli Väätäinen

Markus Hartikainen

Otto Näsman

Otto Sorvo

Pinja Salo

Riina Timonen

Poissa:

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.03.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Hyväksytään kokousten 20/2022 ja 21/2022 pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksyttiin kokouksen 20/2022 pöytäkirja ja siirrettiin kokouksen 21/2022

pöytäkirja hyväksyttäväksi ensi kokoukseen.
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6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Pinja ja Joel pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Tuuli kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Daniel

kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Otto N: Hauskaa ja aurinkoista maanantaita!

Jesper: Haisukoira ei lähde Espanjaan.

Otto N: Hernepylly on saanut uuden paidan.

Jesper: Käykää seuraamassa Hernepyllyn Instagramia!

9. KUULUMISKIERROS

Aatu: Ihanan aurinkoinen ja lämmin päivä. Pitäisi tehdä kauheesti asioita, mutta motivaatio

on heikko. Pitää pakkailla ja ostaa kengät. Paljon tekemistä, mutta kiva päivä.

Pinja: Toivuin kämppiksen tupareista. Ei ihmeellistä, hyvää kuuluu!

Markus: Aurinko ja lämpö on virkistänyt. Odotan samaa, mutta enemmissä määrin

Malagassa.

Juuli: Päivä alkoi aika huonosti. Piti tehdä paljon juttuja, mutta heräsin klo 14. Selkeästi on

rankka viikonloppu ja sen takia rankka viikko edessä.

Elli: Tosi väsyneet fiilikset. En ole saanut itseäni ylös sängystä silloin kun olisin halunnut.

Kofeiini toivottavasti auttaa.

Daniel: Pitäisi tehdä ihan sikana kaikkea ennen matkaa. Tenttejä heti matkan jälkeen. Odotan

innolla matkaa, taas.

Joona: Odotan matkaa innolla.

Otto N: Olin AYY:n vuosijuhlilla. Sain kandiarvosanan ja hyvin meni.

Joel: Ei kuulu hyvää tänään. Nukuin huonosti. Haluaisin nukkua.

Jesper: UVP:llä oli hauskaa. Kauhea matkakuume. Voisipa lähteä lomalle.

Otto S: Kuuluu ihan hyvää. Väsyttää koska oli vanhoja koulukavereita käymässä. Ei ollut

levollinen viikonloppu, mutta lämpö piristää. Toivottavasti Malagassa saa levätä.

Riina: Etsin Alepa-fillaria ja tulen sinne. Tirsk.

Tuuli: Kouluhommat hajottaa ja jouduin juomaan pikakahvia. Päivän piristys oli loistavat

apustinkuvat, ootte söpöi.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:

Saaja Selite Summa
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Markus Hartikainen 12.3.2022 Edustus Maantieteen
Opiskelijoiden 51. vuosijuhlissa, 25€
(maksettu 3.3.2022) 8.4.2022 Killan tuki
Rakennusinsinöörikillan vuosijuhliin, 15€
(maksettu 15.3.2022)

40,00 €

Joel Leppänen 14.5.2022 Maanmittarikillan
Euroviisukatsomon tarjoilut

32,19 €

Otto Näsman 14.5.2022: UVP 2022 Pariisin majoitus,
1476,26 €; 16.5.2022: UVP 2022 ryhmän
vierailu Fondation Suissessa; 36 €

1512,26 €

Otto Näsman 10.5.2022 UVP 2022 Pariisin majoituksen
viimeinen lasku

529,00 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Kotipizza Pizzat Ulliksella Vappupäivänä. Korttimaksu. 144,70 €

Charter Muurinen AATUn bussikuljetukset 960,00 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet

Esitys: Hyväksytään jäseniksi Otto Silvennoinen, Eero Ikonen sekä Otto Tarnanen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.4. Hyväksytään hankinta: LED-kannut

Esitys: Ehdotetaan hankittavaksi kaksi kappaletta Fun Generation LED Pot 12x1W

QCL RGB W Bundle valosettejä. Yhdessä paketissa on neljä valokannua, kaukosäädin

ja kantolaukku. Yhteensä nämä kaksi valosettiä kustantavat 398 €.

Päätös: Äänin KYLLÄ (13) ja EI (0) hyväksyttiin hankinta.

11. KAHVITTELUT OLTERMANNIN KANSSA

Esitys: Pidetään kahvitteluhetki yhdessä killan oltermannin KIrsikka Riekkisen kanssa

torstaina 2.6. kello 14.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

12. ISOHENKILÖIDEN HYVÄKSYMINEN KILLAN TOIMIHENKILÖIKSI
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Esitys: Hyväksytään killan toimihenkilöiksi vuoden 2022 ISOhenkilöt Alisa Mäkelä, Vilma

Puusaari, Joni Pihlman, Johan Lundgren, Sakari Mäntynen, Otto Silvennoinen, Ellinoora

Rastas, Alisa Lehtonen, Aino Huttunen, Markus Hartikainen, Noora Permi, Ida Menna, Väinö

Pitkänen, Riku Putkinen, Eveliina Valo, Ville Vakkala, Iiris Juntunen, Saara Rossi, Atte

Häkkinen, Julie Kurumaa, Owen Zhang, Olli Johansson, Linnea Mikkola, Peppi Sundell, Akseli

Uotila, Caisha Khalaf, Inga Rouvinen, Terho Nissilä, Joni Pihlajaniemi, Emmi Mäki, Priska

Viljakainen, Anton Partanen, Eero Ikonen, Leevi Kaunonen, Myy Westerlund, Elina Niemi,

Joonas Sinerkari, Emma Onnela, Emilia Suojärvi, Johannes Pietilä, Ninni Tähti ja Emma Aalto.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

13. KILLAN TALOUSTOIMIKUNNAN PERUSTAMINEN

Esitys: Perustetaan killalle taloustoimikunta, jonka puheenjohtajana toimii rahastonhoitaja.

Killan taloudellisten asioiden hallinta kaipaa modernisointia, ja prosessissa olisi hyvä olla

apureita rahastonhoitajalle. Taloustoimikunnan päävastuualueina ovat selvittää eri killan

taloudenpitoon liittyvien uudistusten toteutettavuutta. Taloustoimikunta tulisi käsittelemään

mm. Kide.appin käyttöönottoa sekä mahdollista pankin vaihtamista. Taloustoimikunta voisi

myös hallinnoida ja vastata kiltamerchin myynnistä, mikäli kiltamerchin määrä kasvaa.

Tämän lisäksi taloustoimikunta auttaisi killan saatavien karhuamisissa. Toimikunnan

perustamisella pyritään myös parantamaan rahastonhoitajan roolin jatkuvuutta vuodesta

toiseen ja helpottamaan roolin saavutettavuutta toimikunnan toimintaan osallistumalla.

Taloustoimikunta ei tekisi itsenäisesti päätöksiä killan talousasioista, vaan niistä päättää

edelleen killan hallitus. Rahastonhoitaja toimii linkkinä taloustoimikunnan ja hallituksen

välillä. Haku taloustoimikuntaan voitaisiin avata vielä tämän kevään aikana. Toimikunnan

toimihenkilöitä kutsutaan nimellä “verokarhut”.

Päätös: Mietitään toimenkuvaa tarkemmin ja lähdetään edistämään taloustoimikunnan

perustamista.

14. PALAUTELAATIKKO

14.1. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien

MK-korttipakkoja (liite 1).

Päätös: Hallitus kiittää ehdotuksesta! Harkitsemme korttipakkaa merchinä.

14.2. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien

sponssitavaroita (liite 2).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Olemme täysin samaa mieltä. Tänä vuonna

tämän tapaisia sponsorituotteita ei ole pahemmin tullut ja näin pyrimme myös

tulevaisuudessa jatkamaan.

14.3. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien uusia mattoja

(liite 3).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Haluamme myös osoittaa erillisen kiitoksen

kaikille baaritiskin remontoimisessa auttaneille ja IKEA-reissulle osallistuneille!

14.4. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien ketsupin

määrää kiltiksen jääkaapissa (liite 4).
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Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Emme ole samaa mieltä.

14.5. Esitys: Käydään läpi killan palautelaatikkoon saapunut palaute koskien Ulliksen

pizzatilausta (liite 5).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Pizzaa tilattiin koko rahalla, mutta tilauksia oli

kaksi, minkä johdosta korvaustositteita oli kaksi, ja ne on korvattu kahdessa eri

kokouksessa.

15. JAOSTOKIERROS

15.1. Ulkojaosto

15.1.1. ENG-Fest

Esitys: ENG-Festin päivämääräksi sovittu 3.10. ja tapahtumaa varten varattu

Design Factory. Yritykset alkavat olla jo kasassa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.1.2. MK x SIK x PT goes Kotkan Meripäivät

Esitys: Suunnittelu polkaistu käyntiin, mukaan saatu kolmanneksi PT. Bussi

selvillä, majoituksesta eikä kestosta vielä täyttä varmuutta. Ajankohtana

la-su 30.7.-31.7.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.1.3. Keskustelun avaus Ulkoexcutirehtöörien lisäämisestä killan virallisiksi

toimihenkilöiksi

Esitys: Ulkomaan exculle havaittu kannattavaksi toiminnaksi killassa ja

matkan järjestäjät voisivat tulevaisuudessa olla killan virallisia

toimihenkilöitä ulkojaoston alla. Ulkoexcutirehtöörit voitaisiin lisätä

toimihenkilöstöön ja nimittää esimerkiksi killan syyskokouksessa samalla

tavoin kuin vuosijuhlatirehtöörit.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.1.4. Nordiskt Möte

Esitys: Kokoustettiin neljän maan edustajien kanssa tapahtumasta ja

aikatauluista. Aikaisemmat epäselvyydet selvitetty.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16. MENNEET TAPAHTUMAT

16.1. UVP 11.-17.5.

Esitys: Reissu oli ainakin järjestäjän näkökulmasta menestys ja hauskaa oli. Kiltalaisia

vietiin Pariisin kautta Amsterdamiin, Amsterdamista junalla Pariisiin ja Pariisista

Amsterdamin kautta takaisin koti-Suomeen. Osallistumismaksujen toinen osuus

maksuun tällä viikolla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.2. Pihajuhlat 18.5.

Esitys: Tapahtumassa kävi mukavasti porukkaa ja grillikausi saatiin avattua. Pidetään

samassa hengessä myös kesällä vastaavaa!

Päätös: Merkittiin tiedoksi.
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17. TULEVAT TAPAHTUMAT

17.1. Ilmajoogaa 23.5.

Esitys: PERUTTU. Tapahtumaa ei järjestetäkään.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.2. MKH x IK-raati -virkistys 23.5.

Esitys: Pidetään tänään kevytmuotoinen virkistyshengailu yhdessä IK:n raadin

kanssa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.3. Mittarit seikkailemaan 31.5.

Esitys: Liikuntatutorit vievät Mittarit seikkailupuisto Zippyyn. Hinta 18 € per

osallistuja.

Päätös: Hyväksyttiin hintaesitys.

17.4. Vuoden 2021 ISOjen kiitostapahtuma 3.6.

Esitys: Tapahtuman päivä on nyt lyöty lukkoon ja Ossinsauna varattu.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.5. Killan kevätjuhla?

Esitys: Keskustellaan killan kevätjuhlan pitämisestä esim. 2.6.

Päätös: Otto N. lähtee järjestämään.

17.6. MK Cooper-juoksutesti 7.6.

Esitys: Liikuntatutorit järjestävät kiltalaisille mahdollisuuden suorittaa Cooper-testin

Otaniemen urheilukentällä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

17.7. Killan kesäpäivät 16.-17.7.

Esitys: AK:n Maja on varattu. Aloitetaan suunnittelu myöhemmin kesällä.

Päätös: Perustetaan suunnitteluchat.

18. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Pidetäänkö kokous ensi viikolla Espanjassa? T150 olis kai ainakin asiaa meille.

- Pidetään kokous poikkeuksellisesti sunnuntaina Suomen aikaan klo 13.00.

Tänään Helsinki-Vantaan lämpölukemat nousivat yli 20 celsiusasteen. Tänään on tonkkapäivä.

- Siltä vaikuttaa.

Miten saamme kiltaa aktivoitua enemmän tapahtumajärkkäilyissä?

- Aktivoidaan toimikuntia. Pohditaan asiaa vielä lisää syksyllä.

19. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous 29.5. klo 13.00.

20. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.25.
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Pöytäkirjan vakuudeksi,

________________________ _________________________

Jesper Winogradow Tuuli Inkinen

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja

LIITTEET

Liite 1: Palaute

Hei, olisi kyllä erittäin hauskaa, jos kilta tilaisi lisää mk-korttipakkoja, koska on niin kivaa pelata

kiltalaisten kanssa ristiseiska-peliä. Killan korttipakka alkaa olla kyllä jo aika kulunut ja eihän se

oikeastaan ole sama asia pelata jollain muilla korteilla ja voisin kyllä itsellenikin kiltakortit ostaa.

Mielestäni tällainen merch myös tukisi kiltalaisten hyvinvointia, koska pasianssinkin pelaaminen on

hyvää ajanvietettä opiskelun välissä, kun silmät saa vähän levätä näytön tuijottelulta, suosittelen

kaikille. Kiitos jo etukäteen!

Liite 2: Palaute

Olen lajitellut kiltiksen saa ottaa-laatikoita monta kertaa. Olen huomannut, että killalla on ihan vitusti

sponsoreiden kyniä, haalarimerkkejä, kangaskasseja ja jumppakasseja. Niitä löytyy myös kanalasta

helvetisti. Toivoisin, että firmoilta ei pyydettäisi enää tällaisia tuotteita, koska kukaan ei niitä

kuitenkaan ota ja ne vaan vievät tilaa varastossa ja kiltiksellä. Toivoisin, että firmat sponssaisi jotain

hyödyllisempää, mikä hyödyttäisi useampaa ihmistä, eikä ympäristö itkisi turhaa jätettä, mikä syntyy.

Esimerkiksi hyviä sponsseja: herkut, kahvi. Samoin laastareita tai heijastimia ei tarvita enempää.

Kiitos.

Liite 3: Palaute

Hei, kiltiksen uudet matot on tosi kivat ja baaritiskin uusi paikka tosi toimiva! Kiitos Tuulille ja

monttutontuille :)

Liite 4: Palaute

Kiltiksen jääkaapissa ei ole tarpeeksi ketsuppia

Liite 5: Palaute

Hei, katsoin tuosta juuri tulleesta eslistä sellaisen yksityiskohdan, että ullikselle tilatut pizzat

maksoivat vain 176€. Eikös vappurahaa diilivoitosta saatu yhteensä 300€? Jos kerran vain noin

puolella rahasta ostettiin pizzoja, joista palkinnon käytön osalta oli puhe, mihin loput rahat on

käytetty/käytetään? Olisin kyllä voinut syödä pizzaa toisenkin palan… ikävää jos vappuhupiin

ansaitut varat menevät johonkin muuhun:(


